
Zápis z 11. setkání pastorační rady ŘK farnosti Modřany -2/12/2015 
 
Přítomní: 
P. Josef Pecinovský 
Jakub Šerých 
Robert Muller  
František Holík  
Ivan Bažant 
Ivan Vykypěl 
Pavel Šlégl 
Daniel Feranc 
 
Hosté: 
Anna Stodolová – částečně 
Karolína ... (Wallová) – částečně 
 
Před vlastním zahájením Daniel informoval o vstřícném postoji radního Wolfa 
z magistrátu – k opravě kaple sv.Bartoloměje, který přislíbil pomoc ve věci i možnost 
finančního příspěvku magistrátu do výše 100 000 Kč. 
 
Průběh setkání – dle předem e-mailem oznámeného programu: 
 

- předpokládané akce (pouti) v r 2016 spojené s Rokem milosrdenství – budou 
nadále upřesňovány  

- Tříkrálová sbírka – „úkol trvá“ ve spolupráci s pí Olgou Koprovou, potřeba co 
nejdříve sestavit 3-členné skupinky dětí s 1 dospělým 

- PR se shodla na potřebě vymalování kostela v nadcházejícím roce – P.Josef 
zjistí ve spolupráci s pí účetní podrobnosti ohledně nákladů na poslední malování – 
jako vodítko pro vyhlášení „výběrového řízení“ (přednostně oslovit mimopražské 
zájemce) 

- "adventní duchovní obnovu" pro naši farnost v sobotu 12. prosince v kostele 
(teplé oblečení) od 14.00 povede P.Miloš Szabó  od 18.00 hodin bude završena mší 
svatou. V případě potřeby – přístup na faru – WC, čaj 

- rozpis vánočních bohoslužeb – již zveřejněn v prosincovém farním 
zpravodaji – je 1 změna – na štědrý den v 16,00 bohoslužba slova nahrazena mší 
svatou (primárně pro děti a dospělé) se zpěvem koled (vánoční vigilie) 

- opakovaně byla probírána nízká účast dětí na bohoslužbách (především ve 
všední dny) a malý zájem o službu ministrantů – názory jednotlivých členů velmi 
pestré – zatím se nenašlo řešení zlepšení současného stavu – diskuze bude 
pokračovat i nadále 

- služba kostelníka stále neobsazena – František příležitostně osloví 
manžele..., kteří ji již předčasem vykonávali, neměli –li by znovu zájem. Kostelníka je 
naléhavě třeba k organizování úklidu kostela, praní rochet a dalších textilií, větrání 
kostela a dalších pravidelných úkolů – byl diskutován časový rozsah této služby a 
možnost fin.odměny (smlouva o dílo,... ?) 

- obšírně byla diskutována úloha pastorační rady ve vztahu ke stanovám, 
duchovnímu správci, farníkům a praktickému fungování farnosti – jednotlivé názory 
se opět velmi lišily, snad proto, že tato instituce ještě není zažita (u nás ustanovena 
v září 2014) 

- Tříkrálový charitativní koncert se bude konat v neděli 10.ledna v 16,00 
v našem kostele 
 
- Farní ples bude tentokrát 23.ledna (sál a kapela je již zajištěna – pí Vernerová) 



- Byla přijata obecná zásada – pro všechny akce vyžadující účast dalších farníků 
v dostatečném předstihu připravit v kostele archy pro přihlašování – s uvedením 
zodpovědné osoby včetně  kontaktu  
 
 

Příští setkání PR se uskuteční v pátek 15.1.2016  - v 19,00 
 
Na setkání bude přizvána ředitalka farní charity Milada Vernerová. 
Podněty a komentáře členů PR zasílat vždy nejpozději týden před setkáním PR, aby 
se bylo možno do setkání  na ně připravit 
 
zapsal: Ivan Vykypěl 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


